
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 1 0  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 05.04.2023 г 

Днес, 05.04.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика. 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-2759/13.03.2023 г. относно 

изменение на Решение № 966 по Протокол № 67 от 15.12.2022 г. на Столичния 

общински съвет и Решение № 22 по Протокол №  68 от 12.01.2023 г. на Столичния 

общински съвет, относно предоставяне за управление на общински имот в 

сградата на ул. „Каменица“ № 2 за разкриване на Клуб на пенсионера и инвалида. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



 

Комисията не разгледа доклада поради оттеглянето му от вносителя. 

 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК66-11538/8/02.03.2023 г. относно 

възлагане предоставянето на услугата „грижа в дома“ по проект „Грижа в дома в 

Столична община”, Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027 и 

предоставяне заемообразно на средства за изпълнение на проекта. 

Св. Ангелова – В изпълнение на решение 774 от 22.10.2022 г. на СОС за 

кандидатстване на СО по процедура за предоставянето на услуга „Грижа в дома в 

Столична община”, Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027, СО подаде 

проектно предложение „Грижа в дома в Столична община”, сключен е 

административен договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ за 

изпълнение на проекта. С реализацията на този проект СО осигурява надграждане на 

сходни проектни схеми от типа на патронажна грижа в дома за възрастни хора в 

невъзможност за самообслужване и лица с увреждания с цел подобряване на техния 

социален, здраве и психологически статус. Основната цел на проекта е да се предостави 

услугата „Грижа в дома“ като почасова мобилно екипирана социално-здравна услуга на 

територията на СО за период от 12 месеца на 1530 потребители. По процедурата„Грижа 

в дома ”, Програма „Развитие на човешките ресурси“ 2021-2027 са приложими 

правилата на държавните минимални помощи във връзка с решение на Европейската 

комисия за държавна помощ под формата на компенсации за обществена услуга, 

предоставяне на определени предпирятия, натоварени с извършването на услуги от общ 

икономически интерес, касаещи социални нужди във връзка със здравеопазването, 

дългосрочинте грижи и грижи за социално включване на уязвими групи. Със 

сключването на договора за безвъзмездна финансова помощ общините поемат 

ангажимент за изработване на акт за възлагане на услугата „Грижа в дома“ като услуга 

от общ икономически интерес. СО следва да извърши това възлагане със заповед на 

кмета в рамките на срока на изпълнение на проекта. Доставчик може да бъде общинско 

предприятие, второстепенен разпоредител с бюджет или звено или дирекция в самата 

общинска админисаарция. До настоящия момент практиката на СО по сходни проекти е 

била следната: въз основа на решение на СОС със заповед от кмета предоставянето на 

сулуги от общ икономически интерес е било възлагано на второстепенни 

разпоредители с бюджетни средства за срок от 12 месеца без заплащане на такса от 

потребителите. Доставчици са били районни администрации, които са заявили 

ангажимент да бъдат доставчици и дирекция „Интеграция на хора с увреждания, 

програми и проекти“ към направлението за потребители от останалите райони с цел 

постигане на общия брой на потребителите, който е заложен в проекта. Проектът е с 

продължителност 15 месеца и с бюджет на стойност 8 021 239 лв, от които 100% 

безвъзмездна финансова помощ. В тази връзка с цел изпълнението на проекта е 

необходимо да бъдат осигурени заемообразно средства за допустими разходи в размер 

на 600 000 лв. от функция „Социално осигуряване, подпомагане и грижи“ на бюджета 

на СО. Средствата ще бъдат възстановени от бюджета на проекта при спазване на 

разпоредбите на чл. 26 от закона за публичните финанси след верификация на реално 

извършените и отчетени от бенефициента допустими разходи и възстановяването им от 

страна на Програма „Развитие на човешките ресурси“. 

 

Д-р Койчев – Много спокойно и добре докладвахте. 

 



Д. Тонова – по проекта са допустими четири дейности. По коя от дейностите ще се 

развива проектът? 

 

Св. Ангелова – Дейностите, които са допустими са закупуване на хранителни продукти, 

лекарства, заплащане на сметки, предоставяне на почасови мобилни интегрирани 

социално-здравин услуги, психологическа подкрепа на потребителите в техните 

домове. Всички дейности ще бъдат предоставени, тези, които изброих. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

Заседанието по т. 3 се води от Ирина Йорданова. 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-84/2/30.03.2023 г. относно даване 

на разрешение за сключване на договор за наем на помещения, находящи се в 

сградата на „Диагностично-консултативен център  V - София“ ЕООД за срок от 5 

(пет) години. 

Д-р Койчев – докладът е извървял пътя си, който всички знаем, имаше писмо, д-р 

Заяков го обоснова, става въпрос за стоматологичен кабинет с прилежащо помещение. 

Докладът беше гласуван и на финансова комисия вчера. 

 

И. Йорданова – И ние сме запознати с този доклад. Няма въпроси. Да гласуваме. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 



Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

 

По т. 4 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-154/29.03.2023 г. относно даване на 

съгласие за предприемане на действия за изграждане на охладителната система на 

магнитен резонанс във връзка с дефект и нефукциониране на охладителната 

система на магнитния резонанс за нуждите на „Отделение по образна 

диагностика“ при УПМБАЛ-София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД 

Д-р Койчев – Уведомил ни е проф. Димитров своевременно, има непредвидена авария, 

максимално бързо да му изготвим доклад с всички необходими реквизити, за да може 

да се ремонтира, тъй като в противен случай с момента магнитния му резонанс не 

функционира. 

 

Комисията подкрепя искането. Да се подготви доклад с проект за решение до СОС при 

необходимост. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против  

Въздържали се - 

 

 

По т. 5 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-150/27.03.2023 г. относно  

разрешение за отдаване под наем нанедвижими имоти за срок от десет години 

находящи се в сградата на МБАЛ „Княгиня Клементина” – София ЕАД 

Д-р Койчев – Срокът, който трябва да обосновем, е заради разширяване дейността на 

отделението по образна диагностика. 

 

Д-р Петров – Става въпрос за две помещения от болницата, които има интерес към тях, 

в едното помещение дас е постави магнитен резонанс, такава е и обявата, който ще 

бъде единственият в София с отвор от 80 см за хора с клаустрофобия и масата на 

резонанса ще бъде за пациенти, които са до 320 кг, с тежък обезитас или напълняване. 

Ще бъде едниственият в София, който може да предложи това изследване за такива 

хора. Другото помещение ще бъде за хоспис, след съответния основен ремонт ще си 

остане за болницата и срещу представяне на документи и сертификати за провеждане 

на тази дейност. 

 



Д-р Койчев – Лично аз оценявам високо Вашата инициатива, но тъй като Вие сте 

пионерът на успешните публично-частни партньорства /ПЧП/, използвам случая да Ви 

попитам как върви ПЕТ-скенера, другите ПЧП, какви са ползите за блоницата, което 

нас особено много ни интересува, тъй като Вие пращате отчети, знаем какво се случва, 

но все пак е хубаво, имаме излъчване по Фейсбук, и гражданите да разберат. Ние 

поощряваме в комисията да правим такива ПЧП, да надграждаме дейността на нашите 

общински лечебни заведения, подобряваме най-вече услугата за гражданите. Ако може 

да ни осведомите, въпреки че не е това конкретната таме. Но тя така или иначе е 

свързана. 

 

Д-р Петров – МБАЛ „Княгиня Клементина“ е единствената общинска болница в 

България, където работи ПЕТ-скенер. Няма много ПЕТ-скенери в България. Това 

изследване е за пациенти със злокачествени заболявания, което е за предопиративна 

диагностика и за следоперативно проследяване. Това ПЧП е доста добре за болницата, 

тъй като по договор, който е сключила болницата със собствениците на ПЕТ-скенера, 

тя получава 20 % от прихода всеки месец от изследванията. Сега е около 1700-1800 лв 

едно изследване. През м. март имаха към 140 изследвания. По същия начин това вдига 

имиджа на болницата, привлича пациенти. 140 по 1600 лв по 20 % е една от ползите. 

Създадено е отделение по нуклеарна мадицина с висококвалифициран персонал. 

Относно другите помещения, които болницата е отдала под наем, те са изрично за 

медицинска дейност, неконкурираща медицинските дейности в нашето лечебно 

заведение. На годишна база болницата печели около 300-320 000 лв. от наеми на тези 

помещения. От друга страна, както споменах, вдигат имиджа на болницата. 

Наемателите сключват и договор за изследвания – клинична лаборатория, консултации 

с лекари, което се заплаща. И по този начин задържаме и квалифициран медицински 

персонал, увеличават се и възнагражденията. 

 

Д-р Койчев – Колеги, нямате нищо против да се подготви доклад. 

 

Комисията подкрепя искането. Да се подготви доклад с проект за решение до СОС 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против  

Въздържали се - 

 

 

 

По т. 6 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-148/27.03.2023 г. относно 

възможност за изграждане на фотоволтаична система за произвадство на 

електроенергия в надпокривното пространство на сградата на „ДКЦ VІІІ-София“ 

ЕООД 

Д-р Койчев – Предметът и заглавието на писмото се припокриват, но искам да кажете с 

две-три думи да кажете, Ви сте поредният управител, но все пак сред първите, които 

искате да се възползвате от тази въможност. Тук е д-р Иванова, която ще ни разкаже на 

практика как стават нещата. 



 

Д-р Славчев – Искането е за изграждането на фотоволтаична централа до 30 КВТ, със 

собствени средства. Имаме няколко оферти, три фирми дадоха оферти. Гледаха, 

избраха една площ, искам разрешение, за да можем да спестим средства. 

 

Д-р Койчев – Ако нямате въпроси, да изготвим доклад до СОС. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против  

Въздържали се - 

 

 

По т. 7 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-24/12.01.2023 г. относно 

възможността за апортиране на сградата на ДКЦ ХХХ-София ЕООД в капитала 

на дружеството с оглед кандидатстване с проект по НПВУ за изграждане на ВЕИ 

Д-р Койчев – Знаете какво беше състоянието на ДКЦ ХХХ. За пореден път ще 

благодаря на д-р Недялков, който имаше много активна роля относно спасяването на 

дружеството. Д-р Недялков извърши, без да е преувеличено, подвиг. Сега ДКЦ-то е в 

добро финансово състояние и аз лично смятам, че може да апортираме сградата отново 

в капитала на ДКЦ. 

Д-р Недялков – Сградата ни е отдадена за ползване, остават две години, в които СОС да 

вземе решение. Предлагаме това да се направи по-рано. Справяме се в момента, 

колегите започнаха да си намаляват сметките за ток, и ние искаме да участваме за 

изграждане на ВЕИ централа. 

Д. Тонова – Нееднократно сме обсъждали темата, направен ли е разчет ще може ли 

след апорта на сградата дружеството да поеме всички разходи по поддръжката и 

собствеността на сградата, в това число данъци и такса смет? И заделени ли са средства 

за апорта, това е сериозно перо? 

Д-р Койчев – Това ще бъде неизменен реквизит към доклада. Д-р Недялков, възможно 

ли е това, тъй като сме имали и други искания и съвсем аргументирано сме охлаждали 

желания именно за да не изпадне дружеството в риск от несъстоятелност? 

Д-р Недялков – Месечните разходи са около 10-12 000 лв, но те са според сезона.  

Д-р Койчев – тогава започваме действия за такъв доклад. 

Д. Димитрова – директор на дирекция „Общинска икономика“ – Ако няма 

застрашаващи задължения, няма проблем. Въпросът е дали ДКЦ ще бъдат допустим 

кандидат. СО заедно с дружествата си е голяма фирма. Допустими са малки и средни 

фирми. 



Д-р Койчев – Всички тези неща ще бъдат отчетени, преди да подготвим доклад.  

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 8 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-130/09.03.2023 г. относно 

финансиране от страна на СО подмяна на електрозахранването в отделение за 

късна рехабилитация в СБЛРДЦП „Св. София“ ЕООД 

Доц. Чавдаров – Болницата е разположена в две сгради, отдилинието по късна 

рехабилитация е разположено в сграда, която е строена през 1966-1967 г. 

Електрическото табло се запали на два пъти, но пък жужи, което значи, че сме на тръни 

и го дебнем какво се случва. Самият кабел е вероятно с по-малка квадратура. Сградата 

е била детска градина, ние сме я трансформирали в рехабилитационна болница, има 

много апаратура и климатици. Прекъсвачите са ръчни бушони. Най уместно е да се 

направи един ремонт. Фирмата е дала оферта да се сменят всички предпазители, всички 

кабели, кабелът от таблото, който влиза и излиза вътрешно към болницата. Болницата е 

в трудно финансово състояние, 6 000 лева погледнато нищо не са, но за мойта болница 

са много пари, за съжаление. 

Д-р Койчев – Сумата наистина не е голяма, но щом той ни моли, смятам, че ще 

откликнем. 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 9 от дневния ред: Писмо № СОА23-НЦ62-220/22.03.2023 г. относно 

подпомагане за организиране на състезание по адаптирано плуване за деца със 

синдром на Даун. 

Д-р Койчев – Това е поредно искане с оглед на нашата котинуитетна политика да 

подкрепяме децата със синдром на Даун. Исканата сума е 5 078 лв. Досега винаги сме 

подкрепяли. Но имате думата. Мога да адресирам писмо с вашето съгласие за 

отпускане на сумата за подкрепа за провеждането на състезанията. 

Комисията подкрепя искането. 



 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 10 от дневния ред: Писмо № СФИ22-ВК66-196/40/17.03.2023 г. относно 

представяне на справки за възнагражденията на управителните и контролни 

органи на общинските търговски дружества за четвърто тримесечие на 2022 г. и 

справки за приходите от оперативна дейност на общинските лечебни заведения за 

2022 г. 

 

Комисията приема за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 11 от дневния ред: Бизнес програми на общински лечебни заведения №№ 

СФИ23-ТД26-112/22/30.03.2023 г., СФИ23-ТД26-112/26/30.03.2023 г., СОА23-МЦ29-

135/14.03.2023 г. 

 

Комисията приема за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 12 от дневния ред: Отчети №№ СОА23-МЦ29-81/31.01.23 г., СФИ22-ТД26-

344/61/09.01.23 г., СОА22-МЦ29-238/4/04.11.22 г. 



 

Комисията приема за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 1 доп. от дневния ред: Писмо-намерение № СОА23-МЦ29-160/31.03.2023 г. 

относно ехографски апарат 

Д-р Койчев – Вие ще ни кажете как върви Вашата фотоволтаична инсталация.  

Д-р Иванова – На 28.11.2022 г. пуснахме в работен режим фотоволтаиците. Печалбата 

не ни е голяма, ние гоним да намалим сметката за ток. През м. март 334 лв получихме 

от Електрохолд, а спестихме около 2 000 лв. Много добро. Независимо, че не беше 

добър месецът откъм слънце. 

Д-р Койчев – Представете искането за ехограф. 

Д-р Иванова – Миналата седмица се повреди трансдюсера за оглеждане на коремни 

органи. Повикахме фирмата, която го поддържа, апаратът е стар, трансдюсерът ще ни 

струва 6-7 000 лв, за което аз предпочетох да вземе нов апарат, пет години да няма 

проблем. Три фирми са подали оферти, на стойност между 27-37 000 лв. И със 

собствени средства ако разрешите, ще закупим нов ехограф. 

Д-р койчев – Ние не се интересуваме кои са фирмите, купете си качествен апарат, който 

ще ви върши работа. Колко е стар апаратът? 

Д-р Иванова – Купуван е 2012 г. втора употреба. 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 2 доп. от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-158/31.03.2023 г. за 

определяне на представител за участие в конкурсна комисия – 21.04.2023 г. 

 



Комисията определя д-р Веселин Милев. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т.  13 от дневния ред: Разни 

1. Д-р Койчев – Имаме два допълнителни доклада. Ще го подложа обаче на гласуване. 

Единият доклад се подготвя в момента. Аз ви запознах с писмото на проф. Димитров, 

той ще изтъкне каква е аварията и сериозният риск резонансът да продължи да не 

работи. Но преди това моля за вашето мнение, като предварително казвам, че тези от 

вас, които бъдат в колизия със съвестта си, ще бъдат прави.  

 

Д. Тонова – Тоест да материализираме писмото в доклад. 

 

Д-р Койчев – Да. 

 

Проф. Димитров – Дефектирала е охладителната система на апарата и в момента има 

опасност от изтичане на хелий. А изтече ли, финансовите усложнения стават още по-

големи. Апаратът не може да работи без термопомпа, чилъри и други неща. Сумата съм 

я дал. Ако трябва, ще изчакаме другиата сесия на СОС. Този апарат е много ценен за 

общинското здравеозапване. Гордеем се с тези апарати. Нов скенер, инсталирахме нов 

софтуер на ЯМР, т.е. имаме нов модел ЯМР. Поддръжката е изцяло наша, с наши 

средства. Може да изчакаме, както решите. 

 

Д-р Койчев – Тогава го подлагам на гласуване. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

2. Д-р Койчев – Аз анонсирах доклад, става въпрос за МЦ-1 Банкя в ликвидация. 

Поради независещи от нас причини докладът малко се забави. Ще го резюмирам – 

районният кмет на Банкя иска да го даде на СМП, четири помещения. Обестевно 

значим, не е за закупуване на нещо или други разпоредителни действия. Той е 

разговарял с д-р Гелев – директора на ЦСМП-София, необходим е на района. Ако не 

възразявате, можем да го разгледаме, ако имате забележки, че се гледа в последния 

момент, аз ще се съобразя. 

 

Д. Димитрова – ЦСМП ползва общинска сграда по решение на СОС безвъзмездно. В 

момента тази сграда се нуждае от спешен ремонт, докато трае той, те се нуждаят от 



четири помещения в съседната сграда, която е и в същия акт за собственост. Има такива 

четири помещения, договорът е за наем, възмезден, за не повече от шест месеца. 1200 

лв е наемът за четири помещения. Размерът е определен на база досега заплащаните 

наеми, увеличен с индекс на инфлация, обявена от НСИ. Районът, поради това, че има 

учредено право на ползване, бяха подготвили доклад за учредяване на право на 

ползване, а ние им обяснихме, че за шест месеца е изключено да се учреди такова 

право, затова се забави този доклад. Иначе докладът е внесен навреме, най-вероятно е 

намерил място в дневния ред на СОС. Днес ще мине през икономика, днес дойде 

новият проект за решение за наем. Те са ползватели с учредено право на ползване в 

полза на МЗ, в същия двор, в същия акт на общинска собственост. Те няма къде да се 

пренесат, докато трае ремонтът. Обслужват целия район. 

 

Кр. Лазарова – Същия филиал имаме в гр Нови Искър. Те са преместени в 

поликлиниката, защото тече ремонт. В центъра също тече голям ремонт. Там имаме 

стационарен и мобилен екип. Ремонтът е основен. 

 

Д. Тонова – Бих искала да го видя този доклад и да се запозная подробно. 

 

Д-р Койчев – Тогава утре ще имаме извънредно заседание на.комисията в 9.45.  

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 12.45 часа. 

Протоколът е изготвен на 06.04.2023 г. 

 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

(п) 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика 

Д-р Антон Койчев,дм 

(п) 

 

Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

Д-р Веселин Милев 

(п) 

 
 


